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WYWIAD Z PANIĄ DYREKTOR MAŁGORZATĄ
JAŁKIEWICZ-HOFFMANN

ZNAMY WYNIKI WYBORÓW
DO SAMORZĄDU!!!

DLA NAS ZABAWA, DLA
ZIEMI WAŻNA SPRAWA!!!

30 września odbyły się w
naszej szkole wybory do
Samorządu Uczniowskiego,
zorganizowane pod
patronatem
Centrum Edukacji
Obywatelskiej. A oto
oficjalne wyniki: 
W gimnazjum SMS
przewodniczącą została
Dagmara Jas (IIIgd), a jej
zastępcą Michał Janiak
(IIgb); natomiast w liceum
zwyciężyła  Pamela
Bumbul (ID), zaś
zastępować ją będzie Adam
Gawryś (IA). Zatem w tym
roku władzę  przejmuje płeć
piękna:)
GRATULUJEMY
ZWYCIĘZCĄ I ŻYCZYMY
OWOCNEJ PRACY!!!

Po raz kolejny nasza szkoła
wzięła udział w
ogólnopolskiej Akcji
Sprzątania Świata.
Posprzątane zostały tereny
szkolne, skwery przy
pobliskich osiedlach, park
oraz teren szpitalny.
Efektem naszej pracy było
kilkanaście pełnych worków,
które dowodzą nie tylko
naszego zaangażowania,
ale też niestety smutnej
prawdy: nadal wielu z nas
nie dba o ekologię:(
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Nypel

W tym numerze
ekskluzywny wywiad
Dagmary Jas z Panią
Dyrektor Małgorzatą
Jałkiewicz-Hoffmann!
Imię naszej Pani Dyrektor
wywodzi się z języka
greckiego, gdzie margarites
oznaczało perłę... I taką
właśnie perełką wśród

męskiego grona zarządu
SMS jest Pani Hoffmann:)
Tym razem jednak
Dagmara zaproponowała
swej
rozmówczyni krótką 
podróż w czasie. Dowiecie
się więc, jak Pani Dyrektor
wspomina swoje czasy
szkolne i studenckie oraz

jakich nauczycieli ceniła
sobie najbardziej! 

PB

Pamela Bumbul
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NUMEROLOGIA
IMIENIA
MAŁGORZATA

Liczba imienia
Małgorzata wynosi:  
             6 
Osoby, będące
numerologiczną
"Szóstką" posiadają
niezwykłą
umiejętność
budowania głębokich
relacji z otoczeniem.
Typowa "Szóstka" to
urodzony dyplomata
oraz doskonały
negocjator, gdyż
szczególnie ceniona
jest jej zdolność
współdziałania z
innymi. Osoba
nosząca to
imię,
numerologicznej 6,

jest realistą i
romantykiem w
jednym. Optymizm i
pogoda ducha nigdy
nie opuszczają
"Szóstek". Liczba
imienia 6 niesie ze
sobą szlachetność i
bezinteresowne
oddanie sprawie.
"Szóstka" doskonale
realizuje się w
firmach rodzinnych
oraz w zawodach,
gdzie konieczny jest
kontakt z ludźmi.
Postanowiliśmy
sprawdzić czy te
informacje zgadzają
się w odniesieniu do
naszej Pani
Dyrektor.
Zapytaliśmy
o to Dyrektora

Dariusza Szot, a oto
co nam powiedział:
"Nie wierzę zbyt
bardzo w
numerologię, ale
muszę przyznać, że
podana tu
charakterystyka to
strzał w dziesiątkę!
Pani Hoffmann jest
osobą, która posiada
trudną umiejętność
słuchania innych.
Wierzy w ludzi
i potrafi też dodać im
samym wiary
w siebie. To dzięki
Jej motywacji
systematycznie
podnoszę
kwalifikacje, kończąc
kolejne kierunki
studiów - w
kwestiach

zawodowych jest
moim mentorem i
niedoścignionym
wzorem do
naśladowania..
Pani Hoffmann jest
bardzo
przedsiębiorczą
kobietą. To dzięki
Niej powstała na
naszym terenie
Wyższa Szkoła
Sportowa.
Z Jej inicjatywy
zaczęła również
funkcjonować
Akademia Trzeciego
Wieku. Pani Dyrektor
ma wiele takich
pomysłów, które
zawsze z
początkowej sfery
marzeń zostają

wcielone w życie.
Dla mnie jest
przykładem osoby
"skazanej na
sukces", bowiem
zawsze dąży do
realizacji swoich
planów i założeń
oraz stawiania
własnej poprzeczki
coraz wyżej. Jest
wymagającym
pracodawcą, ale
zawsze najpierw
wymaga
perfekcjonizmu od
siebie samej.
Tę opinię potwierdziła
nam również Pani
Profesor Nina
Wilczyńska:
"Ocena charakteru
Pani Hoffmann jest
trafna. Posiada Ona

umiejętność
trzymania
współpracowników
twardą ręką. Jest
miłośniczką książek
i lubi się nimi
otaczać, a to
świadczy o Jej
wrażliwości. Praca
jest pasją, co stanowi
klucz do sukcesu."
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  Małgorzata Jałkiewicz - Hoffmann. Znana nam wszystkim jako zastępca dyrektora oraz doradca prawny naszej szkoły.
Jedyna kobieta w dyrektorskim gronie zgodziła się opowiedzieć o swoich szkolnych latach i powspominać czasy, w których sama była uczennicą :)

Dagmara Jas : Jest Pani jedyną kobietą w gronie dyrektorów Szkoły Mistrzostwa Sportowego. Jak określiłaby Pani swoją relacje z pozostałymi
- męskimi członkami zarządu? Czy jest Pani traktowana przez nich w szczególny sposób ?

Dyrektor Małgorzata Jałkiewicz - Hoffmann :  Uważam, że koledzy z pracy bardzo dobrze mnie traktują i zawsze wspólnie dochodzimy do
porozumienia, a to, że w danym otoczeniu są zarówno mężczyźni jak i kobiety, jest moim zdaniem najlepszym rozwiązaniem.

DJ: Studiowała pani prawo, kierunek wybierany przez prymusów, więc pewnie nie miała Pani w szkole dużych problemów . Jak wspomina Pani
okres studencki  i dlaczego wybrała Pani akurat ten kierunek?

Studia prawnicze nie należały do prostych i nie zawsze wszystko szło łatwo zważając na to, że w życiu osobistym wydarzyły się wtedy różne rzeczy. Na
czwartym roku studiów urodziłam dziecko i musiałam stawić czoła dość trudnemu zadaniu, jednak uważam, że nauka w ciąży była cudowna i bardzo
korzystna zarówno dla mnie, jako przyszłej mamy, ale także dla mojego dziecka.
Wybrałam ten kierunek, ponieważ od początku mojej nauki rodzice widzieli we mnie prawnika, więc była to po części decyzja rodzinna.

DJ: Często mówi się, że to czy lubimy jakiś przedmiot w dużej mierze zależy od osoby, która nas go naucza. Czy pamięta pani jakiegoś
nauczyciela ze swoich szkolnych lat, który był dla Pani autorytetem?

Za moich czasów w szkole każdy nauczyciel był autorytetem i to bardzo surowym. Nawet jeśli nie lubiliśmy jakieś przedmiotu lub nauczyciela nie
zwalniało nas to z nauki. Pamiętam doskonale nauczycielkę geografii, która zaczynała każdą lekcję piosenką " Ukochany kraj, umiłowany kraj.." .
Oczywiście każdy musiał znać i śpiewać ten utwór. Panowała ogromna dyscyplina, a szacunek do nauczyciela był najważniejszy. Bardzo chciałabym ,
żeby dzisiaj zawód nauczyciela był równie szanowany w naszej szkole .

DJ: Jakie cechy według Pani powinien posiadać wzorowy nauczyciel ? Na co zwraca Pani szczególnie uwagę w czasie rekrutacji do pracy w
SMS - ie?

Nasza szkoła różni się od pozostałych . Jest miejscem gdzie łączymy sport z nauką, a młodzież ma w sobie wiele energii . Zadaniem nauczyciela jest
ukierunkować tę aktywność na przedmiot, którym potrafi zainteresować  lub na zajęcia sportowe  . Przypominam sobie pewnego nauczyciela matematyki,
który postawił  sobie za zadanie wytłumaczyć ten przedmiot na piłce nożnej i któremu się to udało. Chodzi o to, żeby wykazać inicjatywę oraz okazać
serce, bo wtedy młodzież chętniej współpracuje z nauczycielem. Ważne jest także to, aby rozumiał on młodzież. Wy jako młodzi ludzie macie swoje
wybryki, ale każdy je kiedyś miał, ponieważ wszyscy przechodzimy przez pewne etapy. Prawda jest taka, że każde młode pokolenie jest do siebie
podobne, różnica polega jedynie na tym, że żyjemy w różnych czasach .

DJ: Jest Pani dyrektorką Szkoły Mistrzostwa Sportowego . Czy będąc w naszym wieku trenowała pani jakąś dyscyplinę sportu ?

Od początku w mojej rodzinie był dość duży nacisk na naukę, ale także na sport. Chodziłam na różnego rodzaju zajęcia sportowe w szkole. Trenowałam
gimnastykę artystyczną i lekkoatletykę , grałam w siatkówkę. Zimą jeździłam na łyżwach. Gdy było cieplej grałam w badmintona. W pewnym okresie
czasu chodziłam także na basen. Miło wspominam czas, w którym tata zorganizował możliwość grania w domu w ping-ponga, dzięki czemu później
zdobyłam Mistrzostwo Uniwersytetu w tej dyscyplinie. Miałam świetnie zorganizowany czas, co nie koligowało z nauką ,a sport był zawsze obecny w
moim życiu .
W jaki sposób , będąc uczennicą lubiła pani spędzać wolny czas ?
Tak jak wspomniałam wcześniej cały czas wolny miałam wypełniony zajęciami pozalekcyjnymi . Po za sportem uczyłam się jeszcze grac na pianinie ,
uczyłam się języków obcych i na wszystko starałam się znaleźć czas.

DJ: Chciałabym jeszcze zapytać Panią dyrektor o książki. Czy jest jakiś utwór, który lubi Pani szczególnie lub, który wpłynął w jakimś stopniu
na Pani życie?

Zawsze bardzo dużo czytałam. Jednak dopiero po pewnym czasie sięgnęłam po utwory spoza spisu lektur i to właśnie one głęboko utkwiły w mojej
pamięci . Aktualnie moim ulubionym autorem jest Joseph Murphy. Jego książki dają poczucie bezpieczeństwa i wewnętrznej siły, a w naszym
zestresownym społeczeństwie często nam jej brakuje, dlatego dobrze znaleźć taką odskocznię i dowartościowanie.

DJ: A może na zakończenie zdradziłaby Pani nam jakieś swoje motto życiowe , które nasi uczniowie mogliby od pani przyjąć ?
Najważniejsze jest to, aby  cały czas dokształcać się i inwestować w siebie oraz utrwalać swoją wiedzę. Kochajmy ludzi i samych siebie, bo jeśli tego nie
robimy nie wiemy co to jest miłość.
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A na koniec mała dawka lekcyjnego humoru :)
 Jeśli na jednej z Waszych lekcji miała miejsce jakaś zabawna sytuacja, którą
warto upamiętnić na łamach naszej gazetki, to koniecznie zgłoście się do
nas! Zapraszamy do współpracy również nauczycieli i trenerów:)
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